
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 2. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 515
Kan ministeren oplyse, hvor mange timer om året trafikanter kommer til at bruge ekstra 
i trafikken som følge af Københavns Borgerrepræsentations beslutning om at sænke 
hastigheden på vejene i København, og hvad den samlede samfundsøkonomiske om
kostning ved dette bliver, hvis man antager en almindelig timeløn? Kan ministeren også 
oplyse, hvad en typisk pendler, som skal fra eksempelvis Lyngby til Islands Brygge og 
tilbage i bil hver dag, vil opleve af ekstra tidsforbrug på et år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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